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24/25-12. Kontaktforældremøde 
Kontaktforældremødet er den 14. november klokken 17.00-18.30. 
Forældrerollen og forældreansvaret i folkeskolen. 
Spørger Joan om hun kan deltage og holde oplæg. 
 
Det næste kontaktforældremøde gerne noget om Børne og Ungesynet der er 
politisk besluttet i Greve. Hvordan arbejder vi med det på Damagerskolen.  
NM kan deltage. 
 
24/25-13. Godkendelse af ekskursioner 
Godkendt 
 
24/25-14. Princip for idræt 
Folkeskoleloven siger der skal bades efter idræt. 
Badet føles grænseoverskridende for nogle elever og det gør 
idrætsundervisningen til en negativ oplevelse. 
Kan vi ændre rammerne, så det bliver trygt for flere at bade? 
Revidering udsættes til primo 2025, hvor vi kan se på mulighederne for 
ændringer af rammerne i forhold til badningen. 
  
24/25-15. Princip for fritagelse for undervisning 
Revideres, sendes rundt og godkendes ved næste møde. 
 
Der er mange ansøgning til ekstraordinær frihed. Skolelederen laver en 
individuel vurdering ved ansøgningerne, hvor der også ses på elevens samlede 
fravær. 
 
24/25-16. Budgetforlig 
Budgetforliget er anden behandlet og godkendt af et flertal i Byrådet. 
0050AA44A8E9240919212256 (greve.dk) 
 
Forliget giver et økonomisk løft til folkeskolerne. 
2024 afskrives skolernes merforbrug på 5 mio.  
2025 og frem løftes skolernes specialundervisningsområder med 14,4 mio. 
2025 og 2026 tilføres 7,4 mio. til undervisningsmaterialer og inventar 
2025-2026 5 mio. til implementering af anbefalingerne i den 
specialpædagogiske analyse 
 

https://greve.dk/media/osbft55a/budgetforlig-2025-28.pdf


2026 og frem er der lagt en besparelse på 5 mio., kaldet ”lokal prioritering og 
indflydelse til skolebestyrelserne” 
 
Skolerne får med dette forlig et stort økonomisk løft, men generelt en 
bekymring for almenskolen. De mange tilførte midler rammer ikke direkte 
almenskolen, men det kommer besparelsen fra 2026 måske til at gøre. 
 
Alle tilførte midler til specialundervisningsområdet og inklusion, mangler fortsat 
en ny fordelingsmodel, så vi ved endnu ikke, hvad det kommer til at betyde for 
Damagerskolens budget og muligheden for egne indsatser på skolen. 
Den 8. oktober er formænd, næstformænd og skoleledere indkaldt til møde 
med direktionen om fordelingsmodellen.  
 
24/25-17. Nyt fra 

• Formanden:  
Landsmøde 2024 i skole og forældre er den 22.-23. november i Nyborg. 
Jurgita deltager og tilmelder sig selv. 
LANDSMØDE 2024 - bliv en stærkere stemme for din skolebestyrelse | 
Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 
 
Skolebestyrelses sponsorkonto, MobilePay tjente ca. 700 kr. til kulturaftnen 
i juni.  
Ideer til hvad pengene kan bruges til:  

• overføres til elevrådet, som evt. kan bruges til gallafesten 
• spare sammen, så der muligvis kan blive til køb af en sluchc-ice 

maskine, som kan ”lejes”/bruges ved kommende arrangementer på 
skolen 

 
MobilePay-boxen skal overgå til en repræsentant i skolebestyrelsen. Den 
kan ikke længere være under skolens konti. 
Julie undersøger hvem og hvordan.  

 
• Ledelsen:  
Der er pr 1. november ansat en lærer til 1. årgang. Det er vi glade for, det 
har været en stilling som har været i genopslag et par gange, men nu tror 
vi på, der er ansat den rette. 
 
Der er i indskolingen fortaget en trivselsundersøgelse både blandt elever og 
forældre. Undersøgelsen er sat i gang på baggrund af en 
forældrehenvendelse. Svaret på undersøgelsen foreligger endnu ikke. 
 
Vi er i et ansættelsesforløb omkring leder til GTI, der er samtaler i uge 41 
og evt. 2. samtaler i uge 43. Ansættelsen skal ske pr 1.december 

 
• Medarbejderne: 
Børnesyn på Damagerskolen. Udviklingsgruppen laver en procesplan, så vi 
sammen på Damagerskolen har fokus på det, der er vigtigt for os. Vi skal 
blandt andet arbejde med effektkæder. 
 
Det er positivt med de AKT-medarbejdere vi har fået ansat. Det kan godt 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/landsm%C3%B8de-2024-bliv-en-st%C3%A6rkere-stemme-din-skolebestyrelse


mærkes vi har fået ekstra hænder i huset, som kan afhjælpe personalet og 
klasserne med de elever, der er i udfordringer.  

 
• Eleverne: 
 
• Andre: 
Er nysgerrige på kommunikationen med forældre på Aula. Ønsker lidt data i 
forhold til mængden og tidsforbruget. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at arbejde med ”bobler”/flowchart, som beskriver 
processen for en evt. besked skrevet i Aula. 

 
24/25-18. Punkter til kommende møder: 
 

Principper: 
 Chat GPT 

Idræt, tages op igen primo 2025. 
IT-dannelse, princip med udgangspunkt i Datatilsynets tjekliste 
Tjekliste_skoler.pdf (datatilsynet.dk) 
  

  
  
 
 
 
 

 
 

https://www.datatilsynet.dk/Media/638091909929979891/Tjekliste_skoler.pdf

